
Verslag Algemene Ledenvergadering AMVJ-Voetbal

17 oktober 2024

Locatie: Clubhuis AMVJ, Aanloop 2, 1083 SZ Amstelveen
Aanwezig: Lex van Hees (voorzitter bestuur), Dirk Landsaat (secretaris bestuur),
Robbert Veltman (penningmeester bestuur), Bas Hageman (bestuur), Martijn Klene, Bart
Rabou, Roek Nijhof, Nourredine Asri, Glenn Bruijntjes, Raymond Rouw, Ab Errami (leden)
Met kennisgeving afwezig: Steef Schelling(bestuur), Paul van Kooten & Ernst van
Bemmel (leden Kascommissie)

1. Opening en Ingekomen stukken
Voorzitter Lex van Hees opent om 20.50 uur de vergadering en heet de aanwezigen van
harte welkom op deze ALV.
Als ingekomen stuk meldt hij het verslag van de Kascommissie, dat bij punt 4 aan de
orde zal komen.
Verder zijn er geen ingekomen stukken.

2. Vaststelling notulen van de ALV van 19 oktober 2023
Er zijn naar aanleiding van de notulen geen nadere vragen en/of opmerkingen. De
notulen worden ongewijzigd vastgesteld.

3. Bestuursverslag seizoen 2023-2024
Voorzitter Lex geeft mondeling een resumé over het voorbije seizoen.
Hij en Dirk waren, samen met een heleboel andere verenigingen en
hoogwaardigheidsbekleders, in de Arena bij de ondertekening van de Amsterdamse
Voetbalagenda. Was een aangename bijeenkomst, maar een vervolg hebben we nog niet
gezien.
De vorig jaar aangegane samenwerking met Ajax werpt wel zijn vruchten af in de vorm
van bijvoorbeeld opleidingen.
Dirk en Lex waren ook present bij een heftige bijeenkomst op Uilenstede over de komst
van een asielzoekerscentrum (300 bewoners) in onze achtertuin, aan de Keesomlaan. Tot
bewoning is het nog niet gekomen; dit wordt naar alle waarschijnlijkheid 2025.
Ook maakt Lex melding van een deal die is gesloten met Bart van der Bosch van Dolika
BV en zijn kompaan René Koster, waarbij groepen (buitenlandse) sporters, die in een
hotel dichtbij logeren, tegen vergoeding gebruik kunnen maken van onze accommodatie
(wanneer wij die niet gebruiken; dit voor de goede orde). Na een actieve start is het
momenteel “rustig geworden”.
Bart van der Bosch is met zijn café-restaurant “De Manen” wel shirtsponsor geworden
van AMVJ 1 en O23 (zie ook hierna).
René Koster heeft ons bovendien in contact gebracht met Dennis van der Gijp die voor
Nederland en België het merk Macron (Italiaans merk en naar eigen zeggen de 3e

grootste leverancier van sportkleding ter wereld) op de markt brengt. Dat heeft geleid tot
een kledingdeal en een aantrekkelijke sponsordeal van 2x3 jaar.
Tot nu toe zijn de ervaringen met het merk kwalitatief en qua levering - dit laatste met
wel een paar kleine aanloop hick-ups - heel goed (de aanwezige leden beamen vooral dat
eerste aspect).
Wat het voetbal betreft memoreert Lex allereerst het vertrek na 8 jaar van coach Ricky
Kumar van Zaterdag 1. In zijn kielzog vertrokken er zo’n 20 spelers van ons eerste en
tweede elfta. Ricky is opgevolgd door Daan van Hees (was trainer van Zaterdag 2) en die
heeft in korte tijd een groep van 23 spelers kunnen formeren; deels uit het voormalige
tweede elftal en deels door het aantrekken van spelers buitenaf. Dat laatste was
overigens niet de bedoeling van het bestuur, want in een eerder stadium was besloten
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om “de interne doorstroming” te gaan bevorderen en het aantrekken van spelers van
buiten alleen als hoogst noodzakelijke aanvulling te zien.
Het vertrek van Kumar en consorten heeft dit besluit niet getorpedeerd maar wel op een
wat langere termijn gesteld. (Het creëren van een consistente doorstroming van eigen
talenten is overigens een proces van meerdere jaren, zo leert de ervaring van
bijvoorbeeld Sporting Martinus.)
Positief is dat De Boys van O23 dichter tegen het selectievoetbal zijn aangekropen. Het
team heeft in tegenstelling tot vorig seizoen een trainer/coach (Dennis Muller) en een
elftalbegeleider (Glenn Bruijntjes); zij kregen ook kleding van de club en er is een eerste
contact gelegd tussen de coach van Zaterdag 1 en van O23.
De resultaten van het eerste elftal in het seizoen 2024-25 zijn qua punten nog niet
juichend, maar er zit duidelijk groei in het teamverband. Er wordt goed getraind (mede
door de aanwezigheid van Roek als performancetrainer en ook bar-keeper Rodney, die de
goal- keepers op hoger niveau brengt).
De seniorenteams (3 mannenteams en een vrouwenteam op zaterdag en ook 3 vrouwen-
en 3 mannenteams op zondag) zijn stabiel gebleven. Vr1 zaterdag is helaas
gedegradeerd maar staan er nu goed voor met een nieuwe keeper. De zondag 2 en 4
hebben nieuwe samenstellingen en zijn weer stabieler. De Vr1 zondag heeft een nieuwe
coach en nieuwe trainers, een belangrijk doel van AMVJ. De Vr3 zondag heeft daarnaast
dit seizoen nu al meer punten behaald dan vorig seizoen.
Het onderdeel voetbal sluit Lex af met een hulde aan het veteranenteam dat vorig
seizoen kampioen werd (en een emotionele match arrangeerde met de Oekraïense
gemeenschap).
Een mindere ontwikkeling - wellicht als maatschappelijk verschijnsel - acht Lex de
ongeregeldheden die zich in verschillende vormen hebben voorgedaan gedurende het
sportjaar. Ook bij ons er meer dan het jaar ervoor.
Het is overigens niet zo dat onze vertrouwenspersoon, Barbara Boender, overwerk heeft
moeten verrichten. Integendeel, haar inzet was ook dit jaar niet aan de orde.
Martijn Klene heeft moeite met het begrip “maatschappelijk verschijnsel”. Als dat zo zou
zijn, dus een structurele ontwikkeling is bij ons, dan zullen we als club daar beleid op
moeten zetten inclusief maatregelen.
Zo erg wordt de situatie nou ook weer niet ingeschat, dus houden we het vooralsnog op
“incidenten”. Maar we moeten wel de vinger aan de pols houden; zeker voor een club die
we nog steeds als “fatsoenlijk” mogen bestempelen.
Tot slot geeft Lex aan dat de Stichting die het gebouw beheert (ASC) financieel moeilijke
tijden doormaakt. De eerdere verlaging van de bijdrage van de clubs aan het ASC heeft
daarnaast andere factoren als “de pech” met de terugleveringskosten van energie uit de
zonnepanelen, bepaald ook aan bijgedragen. Het terugbrengen van de bijdrage naar 9
naar 14 euro per lid zou dan ook logisch zijn. (NB: de situatie stokt ook de facilitaire
ontwikkelingen in het centrum.) Bovendien is de bar(bediening) eerder een kostenpost
dan een unit die een substantiële bijdrage levert. Uit een gesprek tussen de clubs en de
barbeheerder bleek dat laatste. Met een eventueel verminderen van de openingstijden
zijn we uiteraard helemaal niet blij.

Dit gezegd hebbende draagt Lex het stokje over aan Martijn Klene van de JeCo voor een
toelichting op het jeugdvoetbal. Daar spreekt een over het geheel genomen (opnieuw)
tevreden man. Dat geldt zowel voor de samenwerking met Bas Hageman (hulde) als ook
met het gehele bestuur middels de “standing invitation” aan de JeCo om aanwezig te zijn
bij bestuursvergaderingen.
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Maar intern is dat ook het geval met het hoofd opleidingen (Ted Bergkamp) die naar
tevredenheid opereert en mooie stappen maakt in de verdere ontwikkeling van het
jeugdplan. Daarbij overigens prima gesteund door Roek Nijhof en Chester Wijker.
Ook de aanwezige Bart Rabou krijgt een pluim voor zijn inzet.
De bezetting van de jeugdteams ziet er goed uit; ze lopen al aardig vol. En ze presteren
over de hele linie aan de bovenkant van de ladder. Plezierig is ook de toegenomen
“levendigheid” op de zondag, omdat meer jeugdteams op die dag aantreden.

Na een dalletje vorig jaar loopt het nu weer prima bij de Guppen. Er wordt wel nog
gezocht naar een nieuwe leider (Marieke Tromp is nog wel actief maar heeft aangegeven
geen hoofdtrainer meer te kunnen zijn. Marit van Langen is gestopt ivm haar
co-schappen.).
Voorts sprak Martijn de ambitie uit om in het seizoen 2024-25 elk jeugdteam te laten
deelnemen aan twee toernooien, waaronder in ieder geval ons eigen slottoernooi aan het
eind van het seizoen (aanvulling Bas: is voor alle teams van de club).
Scheidsrechterscursussen, coach de coach training en het zaalvoetbaltoernooi staan ook
weer op de agenda.
Vervolgens vraagt Martijn aan Roek om een beeld te geven van het (technisch)
jeugdbeleid.
Roek wijst op de investeringen die worden gedaan in trainingen en begeleiding op basis
van een compleet planmatige aanpak in het nieuwe Jeugdplan. Het bestuur heeft dit plan
recent ontvangen en zal zich daar in de eerstkomende vergadering over buigen.
Roek geeft ook aan dat er ook nog een calamiteitenplan ligt dat tot beleid kan worden
verheven. Namens het bestuur verontschuldigt Dirk zich voor het feit dat dit document te
lang is blijven liggen. Een toezegging om met de opsteller (Roek) daar snel over in
gesprek te gaan is het resultaat.
Martijn dankt Roek en sluit daarmee zijn bijdrage af.

4. Financieel jaarverslag 2023- 2024
Penningmeester Robbert Veltman geeft een toelichting op de jaarcijfers. Die wijzen uit
dat er sprake is van een negatief resultaat van ruim 5.500 euro.
Allereerst maakt de penningmeester in zijn toelichting de leden (en daarbij ook de
ledenadministratie) een compliment voor het betalingsgedrag van onze leden. Het aantal
niet op tijd betalende leden is opnieuw minimaal. Er is goede hoop dat de achterstallige
contributies alsnog worden geïnd.
Ook de sponsorinkomsten waren hoger dan begroot. De overige inkomsten bestaan o.a.
uit de opbrengst van de webshop en niet-clubgebonden activiteiten.
Ondanks dit positieve geluid moet toch een negatief resultaat worden gemeld. Zo vallen
aan de uitgavenkant de hoge kosten voor vrijwilligers op. Deels zijn deze kosten
onvermijdelijk om de vereniging zo goed mogelijk draaiende te houden. Denk
bijvoorbeeld aan de wens om alle elftallen tweemaal per week te laten trainen onder
leiding van gediplomeerde jeugdtrainers. Daarnaast is het echter ook zo dat steeds vaker
de vraag wordt gesteld hoe hoog de vergoeding is voordat er bijvoorbeeld een
grensrechter voor het eerste elftal gevonden kan worden. Gelukkig zetten ook veel leden
zich nog steeds belangeloos in voor de vereniging.
De uitgaven vielen verder onder meer tegen door de noodzakelijke maar niet-begrote
aanschaf van een nieuwe krijtkar (1.300 euro) en opbrengsten bij onze evenementen
waardoor zij niet quitte speelden. Ook de schoonmaakkosten zijn ieder jaar een flinke
hap uit de begroting omdat hiervoor geen vrijwilligers te vinden zijn. De inning van de
contributie via ClubCollect vereenvoudigt weliswaar de taak van de penningmeester,
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maar brengt ook de nodige kosten met zich mee. Het abonnement voor de
video-analyses van opgenomen wedstrijden is prijzig, maar wordt door de trainers wel
zeer gewaardeerd. Hoe meer teams hier gebruik van maken, des te lager (relatief
gezien) de kosten zijn. Het negatieve resultaat valt ten slotte ook te verklaren door de
methode van afschrijven. Alle kosten worden direct genomen en niet over meerdere
seizoenen afgeschreven. Boekhoudkundig zouden de resultatenrekening en de balans er
dan wellicht beter uitzien maar het geld staat ondertussen niet meer op de rekening.
De penningmeester wijst vervolgens (nogmaals) op het gevaar dat wij niet te afhankelijk
moeten worden van niet-contributie inkomsten. Sponsors zijn uiteraard zeer welkom,
maar de exploitatiekosten moeten in principe altijd volledig door de
contributie-inkomsten gedekt worden. Hij trekt ook zelf het boetekleed aan: de controle
op de uitgaven had scherper gekund. Het seizoen 2024-2025 zal daarom toch weer met
een klein positief resultaat afgesloten moeten worden.
Naar aanleiding van zijn toelichting worden vragen gesteld:

● Moeten trainers die tussentijds vertrekken de door de club betaalde
opleidingskosten terugbetalen?

Antwoord: In principe verbinden trainers zich om minsten drie jaar bij de club te
blijven om trainingen te geven. Het bestuur zal bij Ted Bergkamp informeren of
dit beleid ook gehandhaafd wordt. Het bijhouden van een administratie wordt
overwogen als dit onvoldoende het geval is.

● Wordt de voorraad in de webshop (Muta kleding) nog verkocht? Robbert denkt
niet dat dit in zijn geheel gaat lukken. Al met al was de eigen webshop –
ondanks de inzet van de beheerders - geen vetpot.

Vervolgens wordt de verklaring van de Kascommissie (zie ingekomen stukken onder
agendapunt 1) aan de orde gesteld (zie de bij dit verslag gevoegde verklaring).
De commissie, die dit jaar werd gevormd door Paul van Kooten en Ernst van Bemmel,
stelt de vergadering voor om het bestuur décharge te verlenen voor het gevoerde
financiële beleid.
De vergadering gaat hier unaniem mee akkoord.
Ter afsluiting van dit agendapunt stelt de voorzitter, op gezag van de penningmeester,
voor om het negatieve resultaat over het seizoen 2023-2024 ten laste te brengen van het
Eigen Vermogen van de vereniging dat daarmee afneemt tot bijna 23.000 euro.
De vergadering gaat met dit voorstel akkoord.

5. Verkiezing bestuur
De zittende bestuursleden (Lex van Hees, voorzitter; Dirk Landsaat, secretaris; Robbert
Veltman, penningmeester; Steef Schelling, wedstrijdsecretaris en Bas Hageman,
algemeen bestuurslid) stellen zich allen herkiesbaar voor het seizoen 2024-2025.
Robbert Veltman stelt zich kandidaat, echter opnieuw onder het voorbehoud dat hij
tussentijds aftreedt als bestuurslid/penningmeester zodra er een opvolger als
penningmeester is gevonden.
De vergadering gaat met de herverkiezing unaniem akkoord.

6. Contributievoorstel seizoen 2024-2025
Het bestuursvoorstel om de contributie voor het seizoen 2024-2025 voor alle categorieën
spelende leden met 7,50 euro te verhogen wordt met twee tegenstemmen aangenomen.
Opmerkelijk was dat er tijdens de bespreking van dit onderwerp zowel voorstanders
waren van een extra verhoging als ook van een vermindering. Met de nieuwe contributie
bevinden we ons niet aan de dure kant, maar maken deel uit van een grote middengroep
voetbalclubs die ongeveer gelijk scoort. (Informatie kwam van Martijn, die er ook aan
toevoegt dat AFC veruit koploper is met de contributiehoogte.)
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7.Begroting seizoen 2024-2025
Robbert geeft aan dat hij gewoontegetrouw redelijk conservatief heeft begroot. Veel
vaste kosten gaan omhoog, zoals de huur van de velden (maar de huur is nog altijd
relatief laag vergeleken met andere gemeenten).
Er bestaat desalniettemin wat onrust over de terugloop van het ledental (zie de uittocht
van selectiespelers). De vinger zal aan de pols worden gehouden, maar anderzijds stelt
Bas dat we nieuwe teams ook niet meer kwijt kunnen (op de trainingsvelden). Wellicht
ontstaat er meer ruimte wanneer korfbalclub Oranje Nassau naar elders zou vertrekken
(daar is sprake van maar de gemeente heeft dit nog niet bevestigd).
Aanmeldingen voor de zondag zijn er overigens wel geweest, maar is niets geworden
uiteindelijk wegens een te laag aantal spelers per team.
Opnieuw wordt er gepraat over de (vrijwilligers)vergoedingen. En een andere aanpak.
Het bestuur zegt toe daarnaar te zullen kijken.
Daarna wordt de begroting voor het seizoen 2024-2025 door de leden aangenomen.

8. Benoeming Commissies
Dit onderwerp geeft momenteel geen aanleiding tot discussie. Het is niet gelukt om een
nieuwe sponsorcommissie op te tuigen.
Dirk zegt dat hij met Chester Wijker heeft gesproken over diens ideeën om derde
geldstromen aan te boren. Dit gesprek zal binnenkort (november) met het dagelijks
bestuur worden voortgezet.
Paul van Kooten en Ernst van Bemmel hebben zich bereid verklaard om andermaal de
taak van Kascommissie op zich te nemen.

10. Rondvraag en Sluiting
Er wordt een vraag gesteld over de krapte op sommige trainingstijden. Bas, die de
planning maakt, zegt hier niet van te weten. Zal worden nagegaan.

Ten slotte maken de aanwezige leden van de rondvraag gebruik om het bestuur te
bedanken voor het gedane werk.

Vervolgens sluit voorzitter Lex van Hees de vergadering rond 22.30 uur onder
dankzegging voor ieders inbreng. Hij nodigt de aanwezigen daarna graag uit voor een
afsluitend drankje in de kantine.
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